
Protokół Nr 16/2011 

z posiedzenia Zarz ądu Powiatu Pabianickiego 

w dniu 4 lutego 2011 r. 

 
 
 
Lista obecności oraz tematyka posiedzenia w załączeniu. 
 
 
1. Pan M. Somorowski – inspektor w Biurze Zarz ądu  przedstawił: 

� Informację z wykonania planu zamówień publicznych oraz planowanych  
w najbliŜszym czasie postępowaniach przetargowych. 
Zarząd zapoznał się z w/w informacją. 

� wyniki postępowania przetargowego na zakup asfaltu lanego do kotła oraz 
grysu do remontów. Na przetarg wpłynęły 2 oferty: 
1) Przedsiębiorstwo „UNIDRO” S.A. z Łodzi – cena oferty 100 058,04 zł brutto 
2) Przedsiębiorstwa Drogowego Lambdar Sp. z o.o. z Łodzi – cena oferty 

93 184,80 zł brutto. 
Najkorzystniejszą ofertę złoŜyło Przedsiębiorstwo Drogowe Lambar Sp. z o.o.  
z Łodzi za cenę 93 184,80 zł brutto. 
Wnosi o zatwierdzenie wyników postępowania przetargowego i wytypowanie 
osób do podpisania umowy z w/w firmą. 
Zarząd jednogłośnie zatwierdził wyniki postępowania przetargowego i 
wytypował Panią Wicestarostę I. Grendę i Pana T. Rosiaka do podpisania 
umowy z w/w firmą. 

2. Pani S. RóŜycka–Somorowska - Inspektor w Wydziale Inwestycji i  Funduszy 
przedstawiła: 
� Informację o realizowanych i planowanych projektach oraz realizowanych 

konkursach. 
Zarząd zapoznał się z w/w informacją. 

� projekt Uchwały Rady Powiatu Pabianickiego w sprawie wyraŜenia zgody na 
realizację projektu przyjętego do dofinansowania pn. „Teraz uczeń -  nowe 
kwalifikacje” w ramach działania 9.2 PO KL. 
Zarząd jednogłośnie przyjął w/w projekt uchwały i skierował go do Biura Rady. 

� projekt Uchwały Rady Powiatu Pabianickiego w sprawie wyraŜenia zgody na 
aplikowanie o dofinansowanie projektu „Wykorzystaj szansę – osiągniesz 
sukces” w ramach działania 9.2 PO KL. 
Zarząd jednogłośnie przyjął w/w projekt uchwały i skierował go do Biura Rady. 

� Informację nt. ubezpieczenia sprzętu przekazanego szkołom w ramach  
projektu pn. „Nie tylko podręcznik i tablica – wykorzystanie nowoczesnych 
technologii informatycznych w kształceniu młodzieŜy ze szkół róŜnych  
szczebli”. Zostały wysłane pisma do dyrektorów szkół informujące o numerze 
konta, na które naleŜy wpłacać pieniądze za ubezpieczenie przekazanego  
sprzętu. 
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3. Pani Wicestarosta I. Grenda  przedstawiła: 
� Informację Zarządu Powiatu Pabianickiego dotyczącą obrotu nieruchomościami 

powiatowymi za drugie półrocze 2010 r. 
Zarząd jednogłośnie przyjął w/w informację i skierował ją do Biura Rady. 

� pismo PCPR w Pabianicach dot. zaakceptowania zmodyfikowanego wniosku  
o dofinansowanie projektu „Równe szanse” złoŜonego do Wojewódzkiego 
Urzędu Pracy w Łodzi. Modyfikacja wniosku polega na zwiększeniu liczby osób 
uczestniczących w projekcie, zmniejszenia wynagrodzenia pracowników 
obsługujących projekt oraz organizacji 14-dniowego obozu sportowego dla  
42 osób usamodzielnianych. 
Zarząd pozytywnie zaopiniował zaproponowane zmiany w w/w wniosku. 

5. Pani J. Nowicka – Naczelnik Wydziału Dróg i Mostów  przedstawiła: 
� Informację z przebiegu prowadzonych inwestycji i remontów przez Wydział 

Dróg i Mostów. 
Zarząd zapoznał się z w/w informacją. 

� pismo Wydziału Dróg i Mostów dot. wytypowania osób do podpisania umowy  
z PUH WADRI z Sieradza na równanie dróg powiatowych o nawierzchni 
gruntowej w związku z przeprowadzonym przez wydział rozpoznaniem rynku na 
podstawie formularza dokumentującego udzielenie zamówienia o wartości do 
14 000 euro. 
Zarząd jednogłośnie wytypował do podpisania umowy z w/w firmą Pana 
Starostę K. Haburę i Pana T. Rosiaka. 

� pisma Wydziału Dróg i Mostów dot. wytypowania osób do podpisania 2 umów  
z DENDREW-SERVICE z Łodzi na: pielęgnację drzew w pasie dróg 
powiatowych oraz na wycinkę traw przy drogach powiatowych w związku  
z przeprowadzonymi przez wydział rozpoznaniami rynku na podstawie 
formularzy dokumentujących udzielenie zamówienia o wartości do 14 000 euro. 
Zarząd jednogłośnie wytypował do podpisania umów z w/w firmą Pana Starostę 
K. Haburę i Pana T. Rosiaka. 

� pismo mieszkańców bloków przy ul. Wileńskiej w Pabianicach dot. naprawy 
chodnika przy ul. Wileńskiej, który jest w fatalnym stanie. 
Zarząd podjął decyzję o naprawie chodnika systemem gospodarczym przez 
grupę interwencyjną wydziału. 

� pismo Wydziału Dróg i Mostów dot. zabezpieczenia środków koniecznych do 
realizacji w trybie przetargu nieograniczonego zadań pn. „Przebudowa drogi 
powiatowej nr 3314E ul. Kilińskiego od drogi wojewódzkiej nr 710 do  
ul. Sienkiewicza w Kazimierzu, Gm. Lutomiersk” oraz „Przebudowa ul. Nowotki 
w Ksawerowie w ramach II etapu zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej  
nr 3303E w latach 2007-2013: I etap – ul. Wolska, II etap – ul. Jana Pawła II  
i ul. Nowotki, III etap – ul. Wschodnia, IV etap – ul. Szkolna”. 
Zarząd postanowił, Ŝe podpisanie umowy z wykonawcą nastąpi po podpisaniu 
umowy z Wojewodą Łódzkim o dofinansowanie z NPPDL 2008-2011 dla 
realizacji w/w zadań. 

� Informację pokontrolną z kontroli projektu pn. „Przebudowa drogi powiatowej  
nr 1112E ul. Niesięcin w Konstantynowie Łódzkim” przeprowadzonej przez 
Urząd Marszałkowski w Łodzi w dniach 12-14 stycznia 2011 r. 
Zarząd jednogłośnie wytypował do podpisania w/w informacji pokontrolnej Pana 
Starostę K. Haburę i Pana T. Rosiaka. 
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6. Pan T. Rosiak  przedstawił: 
� pismo ZS Nr 1 w Pabianicach dot. wyraŜenia zgody na rozszerzenie kształcenia 

zawodowego w Zasadniczej Szkole Zawodowej w zawodzie monter 
mechatronik. 
Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na powyŜsze. 

� pismo ZS Nr 1 w Pabianicach dot.  wyraŜenia zgody na rozpoczęcie usunięcia 
uchybień naruszających przepisy przeciwpoŜarowe w budynku szkoły w 
związku z decyzją Powiatowego Komendanta StraŜy PoŜarnej w Pabianicach. 
Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na powyŜsze. 

7. Pan P. Glapa – Kierownik PCZK  przedstawił: 
� pismo I LO w Pabianicach dot. wsparcia finansowego przy realizacji filmu 

dokumentalnego o historii I LO w Pabianicach w wysokości 6 000 zł. 
Zarząd w wyniku głosowania: 2 – osoby za, 1 – osoba wstrzymała się od głosu 
nie wyraził zgody na udzielenie wsparcia finansowego ze względu na brak 
środków. 

� pismo ZHP w Pabianicach dot. udzielenia pomocy finansowej w organizacji  
I Pabianickiego Półmaratonu ZHP w wysokości 6 000 zł. 
Zarząd wyraził zgodę na przekazanie 3 000 zł na organizację w/w imprezy. 

� pismo MOK w Konstantynowie Łódzkim dot. udzielenia pomocy finansowej  
na organizację II Międzynarodowego Pleneru Malarskiego o tematyce 
ekologicznej pt. „Kraina Nerem Płynąca”. 
Zarząd jednogłośnie podjął decyzję o przekazaniu kwoty 3 000 zł na 
organizację w/w imprezy w ramach promocji powiatu. 

8. Pan K. Kulczy ński – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Funduszy  przedstawił: 
� protokół przekazania – przejęcia Staroście Pabianickiemu środka trwałego  

o nazwie „Zwiększenie wartości budynku administracyjnego i gospodarczego   
w Pabianicach, ul. Kościuszki 25 w związku z inwestycją finansowaną  
z Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobami Geodezyjnymi i 
Kartograficznymi”. 
Zarząd jednogłośnie zaakceptował treść w/w protokołu oraz wytypował do jego 
podpisania Pana Starostę K. Haburę. 

� protokół przekazania – przejęcia PCPR w Pabianicach środka trwałego o 
nazwie „Optymalizacja wykorzystania energii cieplnej w budynkach 
uŜyteczności publicznej na terenie Powiatu Pabianickiego – etap II”. 
Zarząd jednogłośnie zaakceptował treść w/w protokołu oraz wytypował do jego 
podpisania Pana Starostę K. Haburę. 

9. Pani Skarbnik E. Piekielniak przedstawiła: 
� pismo DPS w Konstantynowie Łódzkim dot. uruchomienia środków powiatu  

w wysokości 253 300 zł dla DPS na wypłatę dodatkowego wynagrodzenia 
rocznego za 2010 rok. 
Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na powyŜsze. 

� pismo DPS w Pabianicach dot. uruchomienia środków powiatu w wysokości 
300 000 zł dla DPS na wypłatę dodatkowego wynagrodzenia rocznego za  
2010 r. 
Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na powyŜsze. 

� Załączniki do umowy bankowej z PKO BP S.A. dot. likwidacji PFGZGiK oraz 
zamknięcia rachunku bankowego dla zdania „Naprzeciw potrzebującym”. 
Zarząd jednogłośnie wytypował do podpisania w/w załączników Pana Starostę 
K. Haburę i Panią Wicestarostę I. Grendę. 
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� prosi o ustalenie terminu wypłaty dodatkowego wynagrodzenia tzw. „13”. 
Zarząd jednogłośnie podjął decyzję o wypłacie „13” pensji w dniu 17 lutego 
2011 r. dla pracowników Starostwa. Natomiast dla jednostek oświatowych  
w marcu jak przyjdzie subwencja oświatowa. 
 
 
 

Zarząd Powiatu: 

1. Krzysztof Habura                        ............................... 

2. Irena Grenda                               …………………….. 

3. Tadeusz Rosiak                        ………………………. 

 

Protokołowała: 

Aneta Rutkowska 

              


